

new arrivals

2025



SCIENCE CAN

About Science Can

Science Can is a design-oriented educational toy brand that playfully introduces children aged 5 to 12 to STEAM topics. Little scientists discover the universe of science in four exciting categories: Geo Sciences, Life Sciences, Physical Sciences and Space & Technology. While playing, they learn how scientists think, try to find solutions to problems on their own and discover our fascinating nature. The unique design of the educational toys and sets offers both stylish and functional elements that invite girls and boys to experiment, explore and discover. Science Can products awaken scientific curiosity and the desire to experiment - always with lots of fun!

À propos de Science Can

Science Can est une marque de jouets éducatifs axés sur le design qui initie de manière ludique les enfants de 5 à 12 ans aux thèmes STEAM. Les petits scientifiques découvrent l'univers de la science dans quatre catégories passionnantes : Géosciences, Sciences de la vie, Sciences physiques et Espace et technologie.

Tout en jouant, ils apprennent comment les scientifiques pensent, essaient de trouver des solutions aux problèmes par eux-mêmes et découvrent notre fascinante nature. Le design unique des jouets et des ensembles éducatifs offre des éléments à la fois élégants et fonctionnels qui invitent les filles et les garçons à expérimenter, à explorer et à découvrir.

Les produits Science Can éveillent la curiosité scientifique et le désir d'expérimenter - toujours avec beaucoup de plaisir !





583160072 (12)

Crystal Dino Egg, 3/S



X X X

N



583160281 (21)

Electric Guitar Construction Set



6 9 7 5 0 0 7 3 8 5 9 4 5

N



Image à venir

583160305 (21)

Soundbox Construction Set



X X X

N



583160215 (2)

Astronomical Telescope
Télescope astronomique



6 9 7 5 0 0 7 3 8 2 3 0 2



583160008 (4)

Rock Tumbler
Polisseuse de pierres



6 9 7 5 0 0 7 3 8 0 4 2 1



583120470 (4)

Bubble Science Experiment Super Lab
Super Labo des Sciences Bulles



6 9 7 1 3 2 5 1 3 3 6 7 1



583160116 (6)

Microscope Lab Edition
Microscope édition Lab



6 9 7 5 0 0 7 3 8 0 5 0 6

SCIENCE CAN



Jouet K.I.D. Toy inc.
Siège social / Head office
120-4000, rue Jean-Marchand
Québec QC G2C 1Y6

www.kidtoy.ca

For more info contact your sales representative | Pour plus d'information communiquez avec votre représentant